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Anteckningar 
 

1. Rekapitulering av föregående mötesprotokoll  
Protokollet från föregående möte 2022-05-19 summerades. 
 

2. Uppdatering från kansliet – Emelie och Stina 
Emelie nämnde följande aktiviteter: 
 

• Revisionsakademien  
Revisionsakademien har haft möte på Vasagatan 7. Akademien har som främsta syfte 
att ute bästa revisionsrapporten. Ann-Katrin föreläste om visselblåsarfunktioner. Stina 
och Lotta Hjelm hade en föredragning om aktuella utmaningar inom revisionsyrket. 
Anders deltog och konstaterade att det är intressant och nyttigt att träffa 
representanter för den akademiska sektorn.      

• GRC 2023  
Konferensen består av 2 dagar: 26 april håller vi till på Clarion Hotel Sign och det 
kommer vara olika föreläsningar och 27 april kommer vi ha workshops på WTC med 
fokus på intressant innehåll för internrevisorer. Vi har gått ut med Save the date på 
föreningens hemsida, GRC-hemsidan, LinkedIn samt nyhetsbrev. Första dagen kommer 
det att finnas tre ”Hot Topics”-spår att välja mellan. Andra dagen kommer det att finnas 
4 olika workshops tillgängliga vilket innebär att man kan delta på 2 av dessa. 
Konferensen kommer att ha en ny moderator.    

• ECIIA 
Stina och Emelie deltog i ECIIA:s konferens i Bryssel den 6-7 oktober. Temat för konferensen var 
"Internal Audit in a world of transition" och hade följande huvudämnen: hållbarhet, innovation, 



digital värld, mjuka färdigheter och nya regelverk. ECIIA kommer inte att arrangera konferensen 
nästa år eftersom den då skulle sammanfalla med globala IIA – konferensen i Amsterdam,    
 
 

• Online-kurser på engelska 
Stina har IIA-kontakt med övriga nordiska länder i syfte att kunna dela engelskspråkigt 
utbildningsmaterial och på så sätt bredda det tillgängliga utbudet för engelskspråkiga 
medlemmar.     
 
Nätverk/kommittè – träff den ............... 
     
 

3. Advocacy-aktiviteter under 2022 med utgångspunkt i förra årets huvudsakliga 
aktivitetsområden 

 

Kommittén fortsätter under 2022 med att arbeta inom ramen för de områden som 
etablerades under 2021. Detta innebär även att formatet med arbetsgrupper behålls.  
   

1) Förbättra hemsidan ur advocacy-synpunkt. Utveckla material och 
invägar gentemot specifika externa intressentgrupper som 
exempelvis studenter, företag och myndigheter.  

2) Deltagande i evenemang som universitetsdagar och liknande – 
Planera deltagande i event 2022. Uppsala universitet kontaktat.  

3) Omvärldsbevakning – Utfall, konsekvenser och genomförda 
aktiviteter baserat på förra årets analys.  

4) Deltagande i planerad årlig introduktionsaktivitet för nya 
medlemmar 

 
Hemsidan 
På grund av att Helena nyligen har bytt jobb och arbetsplats så har hon för tillfället 
begränsat tidsutrymme vilket påverkar samordningsarbetet med arbetsgruppen för 
hemsidan.  
 

• Arbetsgruppen består för närvarande av Helena, Ann-Katrin, Ove och Emma som 
nytillkommen deltagare.  

• Ett kort arbetsgruppsmöte har hållits sedan förra Advocacymötet. Ytterligare 
möte planeras för att där konkretisera fortsatta aktiviteter.     

 
Evenemang 
Det planerade deltagandet vid vid Uppsalaekonomernas Kontaktdagar 16-17 november 
diskuterades. Planerad dag för deltagande är 16 november. Förra året valde vi Brons-
paketet inkluderande monterplats och marknadsföring. I år väljer vi ett utökat 
deltagaralternativet, ”Silver”, vilket bland annat ger oss möjlighet att få assistans av en 
så kallad Företagsvärd vad gäller praktiska frågor samt att identifiera och fånga upp 



intresserade studenter. Erfarenheten från förra året var att företagsvärdarna på mässan 
gjorde ett mycket bra jobb. Följande beslutades: 
 

• Stina, Emelie, Maria, Emma och undertecknad kommer att medverka. 
Internrevisionen vid Uppsala Universitet kommer också att delta under del av 
dagen. 
  

• De nyligen framtagna presentationsbladen kommer att användas och 
utvärderas.  

 

• Vi bär namnskyltar och IIA-böcker kommer att tas med som referens och 
illustration. 

 

• CIA-certifieringen kommer att framhållas.    
 
 
Omvärldsbevakning 
 
Den planerade kontakten med Styrelseakademin har inte hunnit bli av än men kvarstår 
som punkt i den fortsatta aktivitetsplaneringen.  
 
Målet och planen att bilda en akademikommitté kvarstår. 
 
Styrelseledamöter behöver mer information om internrevision.  
 
Studenter tycks hitta och använda sig av den riktade information som har lagts upp på 
IIA Swedens hemsida.   
 
 
Årlig introduktionsaktivitet 
Välkomstmöte med nya medlemmar genomfördes som planerat den 25 oktober där 
Micke Sparreskog, Stina och undertecknad deltog.  
  
 

4. Övrigt 
Inga övriga ärenden. 
 
 
 
Nästa ordinarie möte: 
 
En mötesagenda för 2023 kommer att föreslås. Önskemål framfördes om att planera för 
en fysisk träff. Ett alternativ som kommer att prövas är att planera för ett 
kommittémöte i slutet av dagen med efterföljande middag.   


